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Zápis ze schůze představenstva 
 

Termín:  čtvrtek 10.3.2016, od 20:00 hodin 

Místo:   Velká klubová místnost („Zasadačka“) klubu Pod-O-Lee 

Zápis vykonala:  Michaela Reicheltová 

Přítomni:  Ondřej Karmazín  Předseda 

Jozef Šebák  Místopředseda (Hlasovací právo od od SBB) 

Michaela Reicheltová SP 

Pavel Bělík  ZSP 

Jaroslav Krejza  SG 

Michal Buchovecký ZSS 

Jiří Pospíšilík  ZSN 

Jakub Jenča  SD 

Vojtěch Vastl  SBE 

Jozef Beneš  SBA 

Eva Ptáčková  ZSBC 

Michal Neoral  Člen KS 

Lukáš Tájek  SBC 

Jakub Cmíral  ZSBD 

Kristýna Vračková Host 

Filip Širc  Host (není na prezenční listině) 

Lukáš Kasič  SS (Příchod 20:20) 

Omluveni: Tomáš Pilík   SBF (HP) 

Neomluvení: - 

20:18 - Ondřej Karmazín zahajuje schůzi 

Počet osob s hlasovacím právem: 11 
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Kolečko 

Místopředseda Jozef Šebák 

 Řešil se provoz kufrárny s vedoucí koleje. Bude asi fungovat jako loni na bloku F. Věci se budou ukládat 

na vlastní zodpovědnost. 

 Kolejné by mělo být vždy do konce aktuálního měsíce uhrazené. Jsou s tím problémy, proto byla zvýšená 

jistina na 3.000 Kč. 

 P. Makulová nechala vyčistit židle z PC učebny, už jsou zpět. 

 Čajovna má nového nájemce. Je to stejný nájemce, který má Bar u Dna. Bude to zase čajovna a budou se 

prodávat čaje, vodní dýmka a z alkoholu pivo. 

 ZZSVS na Strahově, řešili se investice. Na Podolí se bude předělávat vzduchotechnika na blocích A a B. 

Tepelné rozvody a vikýře na bloku D. Také se budou vyměňovat okna a dveře v kuchyni menzy (možná i v 

jídelně) a zvětší se teráska. Na hřištích proběhnou nejnutnější opravy.  

 SÚZ udělá analýzu praček kvůli spotřebě. Ondřej Karmazín doplňuje, že většinou na jiných kolejích je 

problém jen s odtokovými hadicemi od praček, protože jsou ucpané. 

 Na parlamentu se řešilo, že SU FJFI se chce stát externím klubem studentské unie ČVUT. 

 Rámcová smlouva mezi ČVUT a SÚZem o internetu - mysleli, že SU ČVUT poskytuje internet firmě 

Silicon Valey, která za internet dále vybírá peníze od studentů. 

 Legislativní skupinka pracuje na revizi stanov. 

 Ve čtvrtek 17. března nás navštíví nová ředitelka SÚZu a bude chtít ukázat nějaké místnosti. Jozef žádá, 

aby správci místností je dali do pořádku (Gym, hudebna, PR a aby se uklidilo po poznej svého správce na 

C). 

 
Blok A - SBA Jozef Beneš 

 Nic nového. 

 

Blok C - SBC Lukáš Tájek 

 Vyřešili Banistu, který čistil trouby. 

 Koupili z rozpočtu pečící formy a ještě budou kupovat novou váhu. 

 Zve nás na akci, Poznej svého správce. 

 Bohužel dvě ze tří nových trub jsou poškozené, řeší se reklamace. 

 

Blok D – ZSBD Jakub Cmíral 

 Na bloku D byla akce, poznej svého správce, nebyl tu žádný problém. 

 Žádá o internetové zásuvky. 

 

Blok E - SBE Vojtěch Vastl 

 Nic nového 
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SS - Lukáš Kasič 

 

 Mailový server je na black listu antispamové ochrany. Lukáš Kasič se to snaží ́vyřešit. Důvodem je 

zmírnění antispamové ochrany. Přes nemoderované konfery (predstavenstvo, admins, ...) přešlo mnoho 

spamu, který přejít neměl. Vyřeší se změnou IP adresy smtp serveru. 

 Jsou také problémy s platbami - často požadavky na spárování plateb, Lukáš Kasič sleduje, proč se to 

nepáruje samo a bude to dále řešit. 

 

SN – Jiří Pospíšilík 

 Informuje, že rekonstrukce serverovny na bloku F proběhla úspěšně. Dále řeší natahání kabeláže pro Wifi 

AP a s tím související vrtání stropů, stěn. 

 Jaroslav Krejza se ptá, jak to vypadá se serverovnou na C. Jiří Pospíšilík říká, že to bude v nejbližší době 

(možná komplikace budou neoznačené kabely, resp. smazané označení). 

 

Ondřej Karmazín: Už odeslal termíny na předrozpočtovou schůzi. 

 

SD – Jakub Jenča 

 Ondřej Karmazín se ptá na místnost na bloku A. Jakub Jenča neví co s tím. Ondřej Karmazín říká, že by 

měla být ta místnost dostatečně zabezpečená. JAKUB Jenča říká, že je to komplikované. 

 

Lukáš Kasič se ptá, jak to vypadá s Labem, protože by s tím chtěl pohnout. Lidé o to mají zájem. Ondřej Karmazín 

říká, že se čeká na Karla Jakubů, až se vystěhuje. Musíme zjistit, do kdy ho můžeme vystěhovat, když je smlouva 

neplatná. Lukáš žádá časový odhad, do kdy to vyřeší. Snad do dvou měsíců. 

 

SG – Jaroslav Krejza 

 Dorazil nový pás na běhání (je zdarma zapůjčený než přijde ten, co se objednal). 

 Přišly jednoručky, ale stojan se nevešel do dodávky tak ho pošlou dodávkovou službou. 

 Chystá se na 22. 3. akce o stravě a cvičení pro lidi z fitka (ne pro veřejnost), ale bude i akce Jak cvičit, 

která je pro veřejnost. Jiří Pospíšilík se ptá, jak to bude probíhat. Bude mít připravené informace i 

s názornými ukázkami a pak bude následovat diskuse. 

 

SP – Michaela Reicheltová 
 

 Byla PR schůze, řešili nabídku od firmy Zomato – shodli jsme se na tom, že je nechceme propagovat.  

 S ostatními kluby plánujeme společný nákup propagačních předmětů. 

 Možnost propagovat klub na festivalu Majáles. 

 Kariérní centrum ČVUT chce pořádat více přednášek pro studenty a ptají se co by nás zajímalo. Pokud vás 

nějaké téma napadá, dejte mi vědět a já to předám dál. 

 Index studenta – na začátku student dostane papírový index, kam bude získávat razítka za splněné věci, co 

by měl student zažít. Jako klub můžeme vymyslet, co by tam mělo být (např.: návštěva festivalu Mezi 

Bloky). Pokud máte další nápad, dejte mi vědět. 

 Silicon Hill má zájem o obnovu Souboje ve vaření. Navážeme tedy opět spolupráci. 
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Schválení zápisů ze schůzí 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze 10.12.2015 zaslaný do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 28. 1. 2016 v 20:58, zápis ze schůze 20.01.2016 zaslaný do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 1.3. 2016 v 17:24 a zápis ze schůze 28.01.2016 zaslaný do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 1.3. v 18:23. 
Počet osob s hlasovacím právem: 11 

Pro: 8 

Proti: 0 

Zdrželo se: 3 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

Schválení výroční zprávy 
 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje znění výroční správy klubu za r. 2015 zaslané do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 7.3.2016 v 19:53. 

Počet osob s hlasovacím právem: 11 

Pro: 8 

Proti: 0 

Zdrželo se: 3 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

Jmenování 
 

Ondřej Karmazín: S okamžitou platností jmenuji Filipa Širce ID4815 vedoucím Pc učebny a Kristýnu Vračkovou 

ID5768 vedoucí kolejní skupiny.  

Prodloužení internetu 

Do konce března by chtěla Barbora Klíčová prodloužit internet, měla zaplaceno za letní semestr. 

Představenstvo kolejního klubu Podolí schvaluje prodloužení členství s přístupem do akademické sítě  Barboře 

Klíčové ID 6110  do 31.3 2016. 

Počet osob s hlasovacím právem: 11 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdrželo se: 1 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 
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Odpustky 
 

 Jozef Šebák: Prezident SU žádal o odpustek pro Soňu Koubovou za práci pro SU - grafika. 

 Ondřej Karmazín: David Kovanda - tiskárna zlobí, ale David pracuje, navrhuje mu dva odpustky. Řeší, jestli 

nekoupit jinou tiskárnu kam se doplňují barvy. 

 Lukáš Tájek i Jozef Šebák říkají, že Kristýna Vračková, i když se udělují odpusty zpětně, by si zasloužila 

odpustek. Hlavně proto, že už pro klub pracovala a už uklidila sudovnu včetně wc a také pomáhala na Akci 

Prvák. 

 Lukáš Tájek: Dluhoš Jaroslav - pracuje hodně a má hodně průchodů duspsem, proto mu Lukáš Tájek 

navrhuje i druhý odpustek ve formě gymu, ale nakonec se shodujeme na předmětu. 

 Vojtěch Vastl obhajuje Denise Siamova a zmiňuje jeho převzetí 3D tiskárny. Jozef Šebák žádá Vojtu 

o přenesení tiskárny do PC učebny, aby se ve čtvrtek mohla prezentovat před novou ředitelkou. 

 Udělují se předměty za nejvíce průchodů Duspsem televizorům: Marian Kvasnica, Jan Slyško, Lukáš Tájek. 

 

Představenstvo kolejního klubu Podolí schvaluje odpustky 1. pololetí roku 2016 zaslané do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 10.3.2016 v 22:12. 

Počet osob s hlasovacím právem: 11 

Pro: 11 

Proti: 0 

Zdrželo se: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO 

Další 

 

 Ondřej Karmazín informuje Filipa Širce o tom, co by měl dělat v PC učebně. Žádá ho o zpracování 

provozního řádu do čtvrtka. 

 Jozef Šebák žádá správce bloků, aby zkontrolovali klubové nástěnky na blocích. 

 

V 22:19 Ondřej Karmazín ukončuje schůzi. 

 

V PRAZE dne 10. března 2015 

 

 

  ...................................................    ..................................................  

 Ondřej Karmazín Jozef Šebák 

 Předseda klubu Pod-O-Lee Místopředseda klubu Pod-O-Lee 
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